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Närvarande

Ordförande Alva Limbäck (från §12.4)
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande F6 Oskar Jonsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM Filippa Hultin

§1 Mötets öppnande Filip Bergqvist öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Oskasr Jonsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Filip: Var på SaFT, annars typ möten och mailat. Mår helt okej.
Felix: Var sjuk så missade saft, åkte istället till Öland på söndagen. Ska häm-
ta lobtejp imorgon. Har mailat Julie och Jonathan så de kommer att betala
deltagaravgiften för SaFT.
Harald: Har återställt lösenord och pluggat.
Hedda: Jag mår bra, har inte gjort något särskilt sedan senast, mailat, möten
och varit på saft.
Andreas: Bra med mig, lite trött. Skickat nyhetsbrev och återställt lösenord.
Har kikat lite på institutionsrådsrepresentanter.

§4.2 F6 Vi mår bra, arrade Gasque i tisdags. Gött att de stora arren för LPn är över
om man inte räknar med ET. Har inte fått jobb på burgerking.

§4.3 FnollK Jag mår bra, vi mår bra. Hade OP i helgen gick bra och var kul, asparna tyckte
det var kul. Har kommit igång med interna intervjuer.

§4.4 SNF Var med på saft. Sammanställt studentvoice.

§4.5 Foc Mår bra, har inte gjort så mycket men suttit lite med koden för focpay, ska
hjälpa till att hålla DuP imorgon.

§4.6 FARM Var med lite på SaFT men blev sjuk. Mår bättre nu. Hade mässa förra veckan
och har hållit på att utvärdera den. Vi har också aspning och har intervjuer i
nästa vecka. Vi kommer nog att få många som söker.
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§5 Renoveringen Har haft lite samtal med Tord, mattan i korridoren är i fel färg så de kommer
att byta den igen. Den kommer att bytas i vecka 51, alltså självstudeiveckan.
De sätter på dörrarna nu, de kommer ha kortläsare som inte funkar än. Nyck-
larna funkar som de gjorde tidigare. Från Tords perspektiv så är rummen nu
klara. Accesser kommer nog nästa vecka. Kommitteerna har inte börjat kolla
på draperier eller gardiner än. Filip ska kolla med Tord om dessa får sitta i
dörren eller om det måste sättas fast i väggen.

§6 Motionssvar Beslut: Att yrka på att avslå motionen i sin helhet.

§7 Proposition Beslut: Att som styrelse lägga fram propositionen om läsdagar.

§8 Programråd MV Pratade om omläggning av TM år ett. De kommer göra så att inte några kurser
ligger över flera perioder. Det kommer bli en egen programmeringskurs. Me-
kaniken kommer att läsas med TD 2. Numersik analys kommer slängas in i
flervariabelanalysen. De har också flyttat runt kurser. Detta kommer att gälla
från nästa år. Det var också diskussion om kurser där det sas att programme-
ringen var/gick dåligt.

§9 SaFT Styret kommer att diskutera det som togs upp på SaFT kl.15 i eftermiddag.

§10 Sektionens vecka Det blev inte riktigt av förra året bortsett från Sektionens middag och sektmöte.
Om folk är taggade på att göra saker den veckan (lv6 LP3) så får man säga till
Andreas. Det kommer nog bli sektionsmöte på torsdagen, DuP på fredagen och
Sektionens middag på lördagen. Saker som har funnits förr är exempelvis bastu
och quesadillasskväll med styret, har också varit funktionärsaspning. Andreas
skickar ut info till alla sektionsaktiva.

§11 Äskningar Felix har godkänt en från festklubben för en mattekväll, 450 kr.
Växteriet har skickat en äskning. De vill ha pengar till en stor ordentlig växt
som placeras vid en av pelarna. De äskar för kruka och växt, totalt 3000kr.
Det kommer nog att bli billigare än så men Felix tycker att det är okej att
äska för 3000 för säkerhets skull. Felix nämner även mindre växter om de vill
köpa in mindre växter framöver så behöver det inte äskas för utan kan tas från
rustkassan.
Beslut: Att godkänna Växteriets äskning på 3000kr.
Filip har inte kollat med Tord om fönsterbrädor än.

§12 Övriga frågor

§12.1 Skördefesten Detta arr kommer nog att göras om till ett internt arr för FARM. Det kommer
vara för aspar, pateter och sittande i FARM. Detta kommer hållas efter att
nomineringarna kommit ut men alla aspar kommer att bjudas in. Det nämns
att om det hålls som ett asp-arr så måste alla bjudas på lika villkor.

§12.2
Institutionsrådsrepresentanter

Vi ska skicka 4 nomineringar till KL inom en vecka. De ser helst att sittande
sitter om så att man får lite koll. Har pratat med Beatriz som säger att det
tar ett tag att lära sig. Fysik och rymd, geo- och miljövetenskap kommer att
behöva nya då Matte och Nano kommer att sitta om. Man får ersättning, 850
kr per möte. Hålls några möten per termin, vi nominerar ordinarie till fysik
och supleang till rymd, geo- och miljövetenskap. Andreas kan skicka ut till
sektionen så att vi i styret kan gå igenom sökande nästa torsdag. Han skriver
att de ska söka senast tisdag. Viktigt att tänka på att den som väljs är någon
som representerar studenter och inte sig själv, därför bra att intervjua även om
bara en söker.

§12.3 Salarna på våning 4 Adminchefen för MV säger att salarna på våning 4 används av masterstuden-
ter då de skriver sina uppsatser och att användandet kan variera men att de

2



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2023/24:STYR-15
Styretmötesprotokoll 2023-11-23

Fysikteknologsektionen, Chalmers

används.

§12.4 KFMmöte Tord, Nikola och alla PA var där. Om det går smidigt så tror Tord och Nikola
att Hilberflytten skulle vara färdig i mars eller mars någon gång. GS är redo att
flytta in i sina nya lokaler, våning 5 under FB, vid årskiftet. Grupprummen på
våning 6 i forskarhuset ska bort, Tord väntar på att få flytta allting. Vi kommer
att få behålla skåpen men de kommer att behöva flyttas bort från våning 6 i
forskarhuset. Vi vet inte var skåpen kommer flyttas men kommer ske någon
gång i LP3. De bokningar som ligger på rödarummet kommer att flyttas till
de nya salarna vi får på våning 5. Datasalarna på våning 7 ska göras om så att
det bara blir två datasalar och resten grupprum, klart till vecka 25.
Det nämndes också att man inte ska ha föremål som kan väcka anstöt på
rummen. De kommer att rulla ut projektet om att det ska införas städrutiner,
moppar som man slänger. Vi ska plocka fram en önskelista över vad vi vill ha
och vad det hade kostat i Hilber till PA. Det kommer att byggas ett stort kök
för hela KFM i kemi. Köket ska vara tillgängligt för oss också då.

§12.5 Förbudet mot politiska
manifestationer

Beslutet om att man inte får hålla politiska manifestationer på campus har
hävts. Högskolan håller på att ta fram en process för hur man ska hantera
liknande situationer som inte har med deras ordinarie verksamhet att göra.
Kårledningen jobbar på att ta fram ett kommunikationsinlägg till samtliga
kårmedlemmar för att besvara frågor och ge lite klarhet runt situationen. Må-
let är att detta ska komma ut denna veckan. Kårledningen jobbar även med
utvärdering om hur situationen hanterades samt med att ta fram en plan på
hur liknande situationer kan hanteras. En kommunikationsplan ska levereras
till nästa FuM-möte. De lyfte även frågan vad är det som medlemmar hade
velat få svar på kring den här situationen. Folk verkar ha dålig koll på vad som
har hänt. Det som kommunicerades ut lyfte inte att det gällde säkerheten för
vissa personer, det hade kunnat få många att förstå varför de gjorde som de
gjorde. Detta har tagits upp och är något de kommer inkludera.

§12.6 Inriktingsbeslut På måndag kommer det fattas ett inriktingsbeslut som kommer att beröra
chalmers grundprogram. Vilka som ska läggas om eller läggas ner och liknande.
Om man har frågor om besluten så får man höra av sig till KL. Man kommer
troligen kunna ta del av beslutet på chalmers.se. Beslutet kanske inte kommer
ut på måndag åtminstone kort därefter. Om vi som styre får många frågor så
är David, UO, gärna med på nästa sektionsmöte för att svara på frågor.

§12.7 Bild till julkort Vi vill försöka hitta en tid för julkort, kan skapa en doodle.

§12.8 Medlemsenkät Skickas ut i eftermiddag, i början på mötet om SaFT.

§13 Mötets avslutande Filip Bergqvist avslutar mötet kl. 12:54!
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